

順德聯誼總會屯門梁李秀娛幼稚園

“親子旅行”上午班活動須知

學生姓名:_____ 班別:_____ 車號:_____ 集合地點:_____室 / 籃球場

為想孩子能與家人、朋友一起接觸大自然，舒暢身心之餘，更能留下一段成長的足印。本校家教會將於11月21日(星期五)舉辦親子旅行日，讓家長、學生與老師一起暢遊及親子同樂。是次報名反應熱烈，有超過1300人參與活動，有關活動詳情如下：

活動日期：2025年11月21日(星期五)

活動地點：錦田鄉村俱樂部

集合時間：上午9時

集合地點：第1至8號車 --- 課室

第9至11號車 --- 毗鄰籃球場

★由於參與人數眾多，需要分配不同地點集合，敬請準時到達，逾時不候。

回程時間：下午3時集合

(請在下午2時45分在旅遊巴行人出入口集合，集齊60人便上車，回程無需跟上午去程之車輛及老師，每架車上滿60人便回程，請家長留意)

交通安排：設旅遊巴來回接送，家長亦可自行前往或離開，惟請事前通知班主任，以便確認回程人數及參加者安全。如想提早離開或不乘坐旅遊巴回程或有緊急事情通知學校，當日學校聯絡電話:5533 1504，如提早離開請盡量早上點名時通知該車負責老師。逾時不候!

服 飾：是日幼兒穿著整齊運動服，建議家長穿著輕便服飾及容易清潔之運動鞋。

建議帶備物品：請自備雨具、太陽帽、野餐墊、蚊怕水、替換衣服及足夠食水，並留意活動當日之天氣，做好防曬及防雨準備。

午膳安排：自備食物/經外賣平台點餐/場地小賣部

當日活動：

1. 集體遊戲時間及地點:上午10:30至12:00pm(大草地)自由排隊參與不限次數。
2. 班際活動時間及地點: K1-下午12:30-1:15; K2-下午1:15-2:00; K3-下午2:00-2:45
3. 攝影比賽：歡迎家長及學生(需穿著整齊運動服)以相片記錄旅行當天的愉快旅程，參加攝影比賽。比賽詳情如下:

主 題：《親子快樂時刻》(旅行日於園區內拍攝的相片)

《* 相片大小：提交的檔案大小上限為1MB》

參賽方法：以Google Form提交參賽作品

截止日期：2025年11月28日中午12:00

評審方式：12月5日至12日進行家長投票，並於12月16日宣布結果，詳情容後公布。最高票數的十位將獲得獎狀一張。

比賽細則：

每人只限提交一份作品，參賽作品不接受任何電腦加工或合成元素。

作品必須為原創及並無侵犯他人持有的任何知識產權。

參加者須同意本校有權把照片在任何媒體公佈或印刷，以作宣傳、紀念品製作或其他教育用途。

上傳之檔案格式應為 jpg，並要以 <班別+學生姓名> 的格式作檔案名稱，

如：<上 1A 陳大文.jpg>



參賽連結：<https://forms.gle/ykpBi7SzbRkc3JL66>

備註：

- 由於是次旅行地點範圍廣闊，請注意個人和同行幼兒之安全及保管個人財物。
- 場內使用帳篷，場地工作人員會收取\$50 元正。
- 場地鄰近石崗機場，禁止放風箏和遙控飛機。
- 如家長自行前往場地，務請家長於早上 10 時到達正門，與老師一同進入園區（場地最早開啟時間為上午 9 時 45 分）
- 若因惡劣天氣或其他原因，教育局宣佈停課，旅行日將會延期，恕不安排退款。
- 如當日早上天氣持續反覆，請於早上 7 時正留意學校網上正式通告有關活動安排。

多謝各位參加家長教師聯誼會舉辦之親子旅行，祝各位旅途愉快!

第 25 屆家長教師聯誼會

主席：**黃子健**

日期：17-11-2025



場地地圖



順德聯誼總會屯門梁李秀娛幼稚園

“親子旅行”下午班活動須知

學生姓名:_____ 班別:_____ 車號:_____ 集合地點:_____室 / 籃球場

為想孩子能與家人、朋友一起接觸大自然，舒暢身心之餘，更能留下一段成長的足印。本校家教會將於 11 月 21 日(星期五)舉辦親子旅行日，讓家長、學生與老師一起暢遊及親子同樂。是次報名反應熱烈，有超過 1300 人參與活動，有關活動詳情如下：

活動日期：2025 年 11 月 21 日 (星期五)

活動地點：錦田鄉村俱樂部

集合時間：上午 9 時 40 分

集合地點：第 12 至 19 號 --- 課室

★由於參與人數眾多，需要分配不同地點集合，敬請準時到達，逾時不候。

回程時間：下午 3 時 30 分集合

(請在下午 3 時 15 分在旅遊巴行人出入口集合，集齊 60 人便上車，回程無需跟上午去程之車輛及老師，每架車上滿 60 人便回程，請家長留意

交通安排：設旅遊巴來回接送，家長亦可自行前往或離開，惟請事前通知班主任，以便確認回程人數及參加者安全。如想提早離開或不乘坐旅遊巴回程或有緊急事情通知學校，當日學校聯絡電話:5533 1504，如提早離開請盡量早上點名時通知該車負責老師。逾時不候!

服飾：是日幼兒穿著整齊運動服，建議家長穿著輕便服飾及容易清潔之運動鞋。
建議帶備物品：請自備雨具、太陽帽、野餐墊、蚊怕水、替換衣服及足夠食水，並留意活動當日之天氣，做好防曬及防雨準備。

午膳安排：自備食物/經外賣平台點餐/場地小賣部

當日活動：

1. 集體遊戲時間及地點:上午 10:30 至 12:00pm (大草地)自由排隊參與不限次數。
2. 班際活動時間及地點: K1-下午 12:30-1:15；K2-下午 1:15-2:00；K3-下午 2:00-2:45
3. 攝影比賽：歡迎家長及學生(需穿著整齊運動服)以相片記錄旅行當天的愉快旅程，參加攝影比賽。比賽詳情如下:

主題：《親子快樂時刻》(旅行日於園區內拍攝的相片)
《* 相片大小：提交的檔案大小上限為 1MB》

參賽方法：以 Google Form 提交參賽作品

截止日期：2025 年 11 月 28 日中午 12：00

評審方式：12 月 5 日至 12 日進行家長投票，並於 12 月 16 日宣布結果，詳情容後公布。最高票數的十位將獲得獎狀一張。

比賽細則：

每人只限提交一份作品，參賽作品不接受任何電腦加工或合成元素。

作品必須為原創及並無侵犯他人持有的任何知識產權。

參加者須同意本校有權把照片在任何媒體公佈或印刷，以作宣傳、紀念品製作或其他教育用途。

上傳之檔案格式應為 jpg，並要以 <班別+學生姓名> 的格式作檔案名稱，

如：<上 1A 陳大文.jpg>



參賽連結：<https://forms.gle/ykpBi7SzbRkc3JL66>

備註：

- 由於是次旅行地點範圍廣闊，請注意個人和同行幼兒之安全及保管個人財物。
- 場內使用帳篷，場地工作人員會收取\$50 元正。
- 場地鄰近石崗機場，禁止放風箏和遙控飛機。
- 如家長自行前往場地，務請家長於早上 10 時到達正門，與老師一同進入園區（場地最早開啟時間為上午 9 時 45 分）
- 若因惡劣天氣或其他原因，教育局宣佈停課，旅行日將會延期，恕不安排退款。
- 如當日早上天氣持續反覆，請於早上 7 時正留意學校網上正式通告有關活動安排。

多謝各位參加家長教師聯誼會舉辦之親子旅行，祝各位旅途愉快!

第 25 屆家長教師聯誼會

主席：黃子健

日期：17-11-2025



場地地圖



S.T.F.A Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten
Notice for Parent-Child Picnic for Morning School

Student Name: _____ Class: _____ Bus No. : _____

Gathering Location: Room _____ /Basketball court

Our school's PTA will hold a Parent-Child Picnic on 21 November (Friday) to give children the opportunity to connect with nature alongside their family and friends, relax their bodies and minds, and allow parents, students, and teachers to enjoy a joyful day together, while leaving behind a footprint of growth. The response for registration has been enthusiastic, with over 1,300 people participating in the event. The details of the event are as follows:

Date: 21 November, 2025 (Friday)

Location: Kam Tin Country Club

Gathering Time: **9:00 a.m.**

Gathering Locations: Bus No. 1-8 --- Classrooms

Bus No. 9-11 --- the Nearby Basketball Court

★Note: Due to the large number of participants, we will have different gathering locations. Please arrive on time. No waiting for latecomers.

Return Time: **3:00 p.m.**

(Please gather at the tourist bus passenger entrance and exit at 2:45 p.m. They can get on the bus when there are 60 people. There is no need to follow the same buses or teachers as on the way there. Each bus will leave once it is full with 60 people. Please pay attention.)

Transportation: Travel buses will be provided for round-trip transport. Parents can also choose to go to or leave the venue on their own, but please notify the class teacher in advance to confirm the number of people returning and ensure the safety of participants. If you need to leave early, do not take the travel bus back, or have an emergency, please call the school contact number on that day at 5533 1504. No waiting for latecomers!

Clothing: Children should wear neat sportswear, and parents are advised to wear comfortable clothing and easy-to-clean sports shoes.

Suggested Items to Bring: Please bring your own rain gear, sun hats, picnic mats, insect repellent, a change of clothes, and enough drinking water. Pay attention to the weather on the day and prepare for sun and rain.

Lunch Arrangements: Bring your own food/order via takeaway platforms/venue canteen
Activities on the Day:

1. Time and Location for **Group Games**: 10:30 a.m. -12:00 p.m. (Grassland) Queuing to participate with unlimited participation
2. Time and Location for **Class Activities**: K1-12:30 p.m. -1:15 p.m.; K2-1:15 p.m. -2:00 p.m.; K3- 2:00 p.m. -2:45 p.m.
- 3.**Photography Contest**: Parents and students (must wear neat sportswear) are welcome to capture joyful moments of the trip for the photography contest. Details are as follows:
Theme: Joyful Moments for Parents and Children (Photos must be taken within the park on the day of the trip)
Photo Size: Maximum submission file size is 1MB

Submission Method: Submit entries via Google Form

Deadline: 12:00 p.m. on 28 November, 2025

Judging Method: Parent voting will take place from 5 to 12 December, with results announced on 16 December. Details will be provided later. The top ten with the most votes will receive a certificate.

Contest Rules:

Each person is limited to one submission; entries cannot be digitally manipulated.

Works must be original and not infringe on any intellectual property rights of others.

Participants agree that the school has the right to publish or print photos in any media for promotional, souvenir, or educational purposes.

Uploaded files must be in jpg format, and the file name should follow the format

<Class +Student Name >, e.g., < 1A AM Chan Tai Man.jpg>.

Contest Link: <https://forms.gle/ykpBi7SzbRkc3JL66>



Notes:

- Due to the vast area of the travel location, please be mindful of personal and accompanying child's safety and the security and personal belongings.
- The venue will charge \$50 for setting up a tent.
- Flying kites and remoted-controlling planes are forbidden in the venue due to the proximity of the Shek Kong Airfield.
- If parents go to the venue by themselves, they are kindly requested to arrive at the main entrance at 10:00 a.m. and enter the park together with the teacher. (The earliest opening time of the venue is 9:45 a.m.)
- If the Education Bureau announces school suspensions due to inclement weather or other reasons, the trip will be postponed, and no refunds will be arranged.
- If the weather continues to fluctuate in the morning, please check the school's online official announcements at 7: 00 a.m. regarding activity arrangements.

Thank you to everyone participating in the Parent-Child Picnic organized by the PTA. Wishing you all a pleasant journey!

25th Parent-Teacher Association

Chairmen: **Wong Tsz Kin**

Date: 17-11-2025

Venue Map



Tourist Bus Passenger
Entrance and Exit

Main Entrance



S.T.F.A Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten
Notice for Parent-Child Picnic for Afternoon School

Student Name: _____ Class: _____ Bus No. : _____

Gathering Location: Room _____ /Basketball court

Our school's PTA will hold a Parent-Child Picnic on 21 November (Friday) to give children the opportunity to connect with nature alongside their family and friends, relax their bodies and minds, and allow parents, students, and teachers to enjoy a joyful day together, while leaving behind a footprint of growth. The response for registration has been enthusiastic, with over 1,300 people participating in the event. The details of the event are as follows:

Date: 21 November, 2025 (Friday)

Location: Kam Tin Country Club

Gathering Time: **9:40 a.m.**

Gathering Locations: Bus No. 12 to 19 --- Classrooms

★Note: Due to the large number of participants, we will have different gathering locations. Please arrive on time. No waiting for latecomers.

Return Time: **3:30 p.m.**

(Please gather at the tourist bus passenger entrance and exit at 3:15 p.m. They can get on the bus when there are 60 people. There is no need to follow the same buses or teachers as on the way there. Each bus will leave once it is full with 60 people. Please pay attention.)

Transportation: Travel buses will be provided for round-trip transport. Parents can also choose to go to or leave the venue on their own, but please notify the class teacher in advance to confirm the number of people returning and ensure the safety of participants. If you need to leave early, do not take the travel bus back, or have an emergency, please call the school contact number on that day at 5533 1504. No waiting for latecomers!

Clothing: Children should wear neat sportswear, and parents are advised to wear comfortable clothing and easy-to-clean sports shoes.

Suggested Items to Bring: Please bring your own rain gear, sun hats, picnic mats, insect repellent, a change of clothes, and enough drinking water. Pay attention to the weather on the day and prepare for sun and rain.

Lunch Arrangements: Bring your own food/order via takeaway platforms/venue canteen
Activities on the Day:

1. Time and Location for **Group Games**: 10:30 a.m. -12:00 p.m. (Grassland) Queuing to participate with unlimited participation
2. Time and Location for **Class Activities**: K1-12:30 p.m. -1:15 p.m.; K2-1:15 p.m. -2:00 p.m.; K3- 2:00 p.m. -2:45 p.m.
- 3.**Photography Contest**: Parents and students (must wear neat sportswear) are welcome to capture joyful moments of the trip for the photography contest. Details are as follows:
Theme: Joyful Moments for Parents and Children (Photos must be taken within the park on the day of the trip)
Photo Size: Maximum submission file size is 1MB

Submission Method: Submit entries via Google Form

Deadline: 12:00 p.m. on 28 November, 2025

Judging Method: Parent voting will take place from 5 to 12 December, with results announced on 16 December. Details will be provided later. The top ten with the most votes will receive a certificate.

Contest Rules:

Each person is limited to one submission; entries cannot be digitally manipulated.

Works must be original and not infringe on any intellectual property rights of others.

Participants agree that the school has the right to publish or print photos in any media for promotional, souvenir, or educational purposes.

Uploaded files must be in jpg format, and the file name should follow the format

<Class +Student Name >, e.g., < 1A AM Chan Tai Man.jpg>.

Contest Link: <https://forms.gle/ykpBi7SzbRkc3JL66>



Notes:

- Due to the vast area of the travel location, please be mindful of personal and accompanying child's safety and the security and personal belongings.
- The venue will charge \$50 for setting up a tent.
- Flying kites and remoted-controlling planes are forbidden in the venue due to the proximity of the Shek Kong Airfield.
- If parents go to the venue by themselves, they are kindly requested to arrive at the main entrance at 10:00 a.m. and enter the park together with the teacher. (The earliest opening time of the venue is 9:45 a.m.)
- If the Education Bureau announces school suspensions due to inclement weather or other reasons, the trip will be postponed, and no refunds will be arranged.
- If the weather continues to fluctuate in the morning, please check the school's online official announcements at 7: 00 a.m. regarding activity arrangements.

Thank you to everyone participating in the Parent-Child Picnic organized by the PTA. Wishing you all a pleasant journey!

25th Parent-Teacher Association

Chairmen: **Wong Tsz Kin**

Date: 17-11-2025

Venue Map



Tourist Bus Passenger
Entrance and Exit

Main Entrance

